
Verslag vergadering RAAD VAN BESTUUR Sportraad Aartselaar op 8/10/2020 

 

Aanwezig: Maria De Ridder, Maria Verbeeck, Gunther Crauwels, Luc De Rechter, Valérie Engelbrecht, Anita 

Braeckmans 

Verontschuldigd: Harry Gijbels, Frank Baart 

Afwezig:  

1 ) Goedkeuring verslag vergadering RvB 17/09/2020 + takenlijst: 

Verslag: goedgekeurd mits een aantal aanpassingen. 

 

Datum Actiepunten  Einddatum 

13/4/2017 Op te volgen: idee één gevechtssportzaal RvB  

11/4/2019 Consequenties voor clubs zonder 

engagementsverklaring? 

Anita  

11/4/2019 Alle betrokken reglementen verzamelen. RvB oké 

27/6/2019 Maar één reservatiedocument op 

sportcentrum gewenst. 

Sportdienst afwachten 

25/6/2020 Vergadering RvB: bespreking 

reglementen. 

 8/10/2020 

25/6/2020 CC vastleggen voor AV op donderdag 

13/1/2022. 

Maria V. oké 

17/9/2020 Reglementen doorsturen naar RvB. Anita oké 

17/9/2020 Brief naar alle clubs met uitleg aangaande 

extra middelen. 

Anita oké 

 

2 )  Ingekomen stukken: 

- Mail van SportNaSchool: brief extra info sportclubs > is doorgestuurd naar alle clubs op 21/9/2020.  

- Mail van Maria Verbeeck (Voorzitter Sportraad) i.v.m. verdeling extra Vlaamse middelen ter ondersteuning 

van het verenigingsleven > is doorgestuurd naar alle clubs op 23/9/2020. 

- Mail van Lagoondivers i.v.m. de  verdeling van de extra Vlaamse middelen: hun voltallige bestuur wil de 

sportraad en Sportdienst bedanken die meegewerkt hebben aan dit resultaat. Ook willen ze de Vlaamse 

overheid bedanken om deze extra middelen ter beschikking te stellen en de lokale overheid om deze 

middelen ten goede te laten komen aan de sportclubs. De middelen zullen goed besteedt worden. 

- Mail van gemeentelijke cultuurdienst: uitnodiging/infoavond woensdag 14/10 – covidproof organiseren in 

Aartselaar & lokale winterevents > is doorgestuurd naar alle clubs op 5/10/2020. 

- Mail van Vincent Piette met antwoorden op vragen van RvB met betrekking op het afgelaste sportgala: 

Er zou een plan in de maak zijn om eventueel een filmpje of iets dergelijks te maken over de laureaten en 

hun sportprestaties. Krijgt dit plan enige vorm? Wat en Hoe? 

Het plan om een digitaal alternatief te voorzien, gaat nog steeds door. We hebben ondertussen dit alternatief 

dan ook vastgelegd. 

Dit worden verschillende filmpjes in de huisstijl van de gemeente die dan samen één geheel vormen. Ze 

worden afzonderlijk en gespreid online geplaatst langs de verschillende gemeentelijke kanalen. 



Hoe de filmpjes zelf ingevuld worden, dient nog besproken te worden. Opzet is wel om een aantal 

sporters/sportclubs te volgen die zich hiervoor willen engageren, alsook enkele korte interviews met sporters 

af te nemen. Eventueel ook met interviews met Bart als bevoegd schepen en Maria als voorzitter sportraad.  

Sommige clubs hebben een afwachtende houding aangenomen bij het voordragen van hun atleten. Hoe 

moet het hier verder? 

De voorbije maanden heeft de Sportdienst via enkele gemeentelijke kanalen promotie gemaakt voor het 

sportgala. Het was lange tijd ook onzeker of het zou doorgaan en in welke formule het zou doorgaan. 

Vandaar ook een afwachtende houding bij verschillende sportclubs waarschijnlijk.  

Nu het concept van het digitale alternatief vastligt, gaan we de communicatie naar de sportclubs zelf en het 

grotere publiek toe weer intensief opstarten. De afwachtende houding zal hoogstwaarschijnlijk verdwijnen 

nu de contouren van het digitale alternatief gekend zijn. Aan ons om iedereen warm te maken voor dit 

concept. Eind september start de communicatie intensief. 

Zijn er andere plannen om de laureaten van voor 30/09/2020 alsnog te vieren tijdens een Gala, eens de 

Corona-perikelen achter de rug zijn? 

COVID-19 laat op dit moment een soort van gala niet meteen toe. Eens de perikelen achter de rug zijn, is er 

ook geen plan om een gala of iets dergelijks te organiseren voor deze sportprestaties. Het digitale alternatief 

is ter vervanging van het fysieke sportgala. 

 

3 ) Financiën: 

- Overlopen van de rekening 

- Saldo op 5/10/2020 = € 1701,75 

- Cadeau geboorte van dochtertje Isabelle en Bart Lambrecht =  - € 109,00 

- Gemeentelijke toelage =  + € 1250,00 

 

4 ) Studie diverse reglementen: 

Maria Verbeeck heeft deelgenomen aan de werkgroep infrastructuur waarop voorstellen zijn uitgewerkt over de 

retributies voor het huren van de gemeentelijke lokalen. Om een voorbeeld te nemen: er is nu een verschil in 

huurprijs voor sommige seniorenverenigingen alsook voor andere huurders. Voor de sportaccommodatie was eerder 

al door Pascal Declerck gemeld dat de retributie hiervan voorlopig ongewijzigd blijft, behalve voor voetbal en 

atletiek. Er wordt gewerkt aan een gelijkschakeling van tarief voor gebruik door zowel jeugd als volwassenen. Om 

een voorbeeld te geven: waarom verschilt hier de prijs tussen jeugd en volwassenen voor het huren van het 

voetbalterrein? Zie verslag RvB 12/03/2020. Het resultaat van de werkgroep dient nog overgemaakt te worden aan 

het gemeentebestuur. 

De huidige situatie laat even toe om het reglement betreffende de erkenning en subsidiëring op een later moment 

te bekijken. Daarom geeft de RvB de voorkeur om eerst het ‘Huishoudelijk reglement van de gemeentelijke 

sportraad’ te bespreken. Volgende aanpassingen worden voorgesteld: 

Artikel 9 

Elke organisatie wijst, volledig vrij, één lid en één plaatsvervanger aan. Deze dienen aan de volgende voorwaarden te 

voldoen: 

1. Zij moeten actief betrokken zijn bij de Aartselaarse organisatie die zij vertegenwoordigen. 
2. Zij mogen niet meer dan één organisatie vertegenwoordigen. 
3. Voor zover zij stemgerechtigd zijn mogen zij geen lid zijn van de gemeenteraad. 
4. Zij dienen minimum 18 jaar oud te zijn. 
5. Zij moeten woonachtig zijn in de gemeente. 
6. 5. Zij dienen zich effectief te engageren voor de werking van de sportraad. 

 



Alle stemgerechtigde leden van de gemeentelijke sportraad worden gevraagd zijn verplicht een 

engagementsverklaring voor de werking van de sportraad te ondertekenen binnen de vier maanden na de nieuwe 

installatie van de sportraad. Indien hier niet aan voldaan wordt, dan vervalt niet alleen de erkenning maar ook de 

werkingssubsidie en het voordelig huurtarief. waarin In de engagementsverklaring worden volgende elementen 

vastgelegd worden: 

Artikel 13 

Aan het mandaat van een stemgerechtigd lid van de algemene vergadering komt een einde door: 

 De ontbinding of opheffing van de vereniging die hij of zij vertegenwoordigt. 
 De intrekking van de erkenning van de vereniging die hij of zij vertegenwoordigt. 
 De intrekking van het mandaat door de organisatie die hij of zij vertegenwoordigt. 
 Drie Twee opeenvolgende niet-gemotiveerde afwezigheden op de algemene vergaderingen. 
 Het niet meer voldoen aan de voorwaarden van artikel 8 9 hiervoor. 
 Het niet tekenen van de engagementsverklaring. 

 

Artikel 17 

Het dagelijks bestuur is bevoegd om het dagelijks beheer van de sportraad te voeren, het bepaalt de houding van de 

sportraad ten overstaan van dringende en actuele problemen, onder voorbehoud van goedkeuring door de 

eerstvolgende algemene vergadering, het houdt toezicht op de rekeningen, het stelt het ontwerp van begroting en 

van het jaarverslag op.  

Het bestuur is bovendien belast met 

1. Het realiseren van alle taken ter bevordering van de lichamelijke opvoeding, sport en openluchtleven 
overeenkomstig de bepalingen vervat in art. 2 

2. Het onderzoeken en erkennen van de nieuwe aanvragen tot lidmaatschap van de sportraad. 
3. Het aanvaarden van nieuwe stemgerechtigde leden en het uitsluiten van stemgerechtigde leden op basis van 

art. 11 9 
Het oprichten, opvolgen en begeleiden van commissie en werkgroepen voor het onderzoek van bepaalde aspecten 

van het sportbeleid, het voorstellen van oplossingen en uitwerken van initiatieven. In deze commissies of 

werkgroepen kunnen eventueel deskundigen die geen lid zijn van de algemene vergadering worden opgenomen. 

 

Artikel 18 

Het bestuur bereidt de algemene en buitengewone vergaderingen voor en stelt de dagorde ervan op. Het voert de 

beslissingen van de algemene vergadering uit. Het neemt kennis van de binnengekomen briefwisseling en zorgt ervoor 

dat daaraan het nodige gevolgd wordt gegeven. 

Het bestuur beslist bij meerderheid van de aanwezige stemgerechtigde leden. 

 

Artikel 24 

De duur van de mandaten van de bestuurders bedraagt zes jaar behoudens herverkiezing. Wanneer een mandaat van 

een lid van het bestuur van de sportraad tussentijds vacant wordt, wijst de algemene vergadering een opvolger aan 

die het mandaat van zijn voorganger voltooit. 

Indien de functie van voorzitter of ondervoorzitter vacant wordt, benoemt het bestuur van de sportraad ene een 

plaatsvervanger tot de eerstvolgende algemene vergadering. Deze wijst een opvolger aan, die het mandaat van zijn 

voorganger voltooit. 

 

 



 

 

5 ) Nieuws vanuit de sportverenigingen: 

AVKA:  

- Alle voor 31/12 geplande veldlopen werden intussen afgelast. 

SVAV: 

- Wij hopen zolang mogelijk te kunnen voort doen, maar we vrezen er voor. Het niet mogen gebruiken van de 

kleedkamers heeft consequenties: het is op zich geen probleem dat de leden dienen toe te komen in hun 

sportieve kledij, maar de rustpauzes tijdens de training en het onmiddellijk vertrek van de kinderen en de 

ouders na de training naar huis wel. De vraag om de kleedkamers terug te mogen gebruiken, werd aan de 

burgemeester gesteld zonder antwoord tot op heden. Ze wacht het advies van de gouverneur af. 

- Op zondag 25/10 is er een samenkomst gepland, hoofzakelijk voor de sponsors. Na het bekijken van de 

match, is er een etentje voorzien i.s.m. het ’t Sportzicht. Doel: contacten leggen. 

 

RITA SERVEERT: 

- De kwis is afgelast. Als alternatief gaat men proberen om wenskaarten te verkopen. 

 

JONG EN VRIJ: 

- Al één maand bezig en het lukt. Wel is de werking intensiever geworden omwille van corona-regels die 

dienen gevolgd. 

 

SVAZ:  

- Wedstrijd 1/11 gaat door. 

6 ) Varia: 

- Anita vraagt aan de aanwezige leden van de RvB het akkoord om voor de bankrekening, gebruikt door de 

Sportdienst, een 3de bankkaart bij Belfius aan te vragen, met volmacht voor Bram Hannot (personeelslid op 

het secretariaat van de Sportdienst). Dit zou het opvolgen van de financiële transfers (sportkampen, 

lessenreeksen, …) eenvoudiger maken. RvB = oké. 

- Anita vraagt aan SVAV en AVKA of er voor 2021 een sportkamp gepland wordt in hun club? Luc en Gunther 

zullen informeren. 

- AV 18/1/2021: gezien de corona perikelen lijkt het de RvB beter om de reeds gereserveerde foyer in het CC 

om te wisselen met de grote zaal. Vergaderen zonder mondmasker is dan misschien wel mogelijk. Maria V. 

informeert bij het CC of dit mogelijk is. 

- Winterbars: een kerstmarkt coronaproof organiseren is geen optie. Daarom speelt de gemeente met het 

idee om in december op verschillende avonden een winterbar in te richten op de parking van de 

Muziekacademie. Deze winterbar kan uitgebaat worden door verenigingen die daar zin in hebben. De 

gemeente zorgt voor een sfeervolle inkleding en randanimatie. 

 

 

Datum Actiepunten  Einddatum 

13/4/2017 Op te volgen: idee één gevechtssportzaal RvB  



11/4/2019 Consequenties voor clubs zonder 

engagementsverklaring? 

Anita  

27/6/2019 Maar één reservatiedocument op 

sportcentrum gewenst. 

Sportdienst afwachten 

8/10/2020 3de bankkaart Belfius aanvragen. Sportdienst + 

sportraad 

 

8/10/2020 Data sportkampen 2021? SVAV & AVKA  

8/10/2020 AV 2021: omwisselen van foyer met grote 

zaal CC. 

Maria V.  

 

 

Volgende RvB op 12 november om 20u45 in ‘t Sportzicht. 

Voor het verslag, 

Anita Braeckmans  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


